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BRM.0002.3.2015                                          

PROTOKÓŁ Nr VI.2015 

z sesji Rady Miejskiej w Pruszkowie w dniu 26 marca 2015 r. 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 17.00 w sali konferencyjnej Spółdzielczego Domu Kultury                       
w Pruszkowie przy ul. Hubala 5 i trwały do godz. 19.00. 

Stan Rady - 23 radnych - w sesji uczestniczyło 22 radnych. 

Ponadto w sesji uczestniczyli : 

1.  Zaproszeni goście ; 
2. Prezydent Miasta ; 
3. Zastępcy Prezydenta ; 
4. Skarbnik Miasta ; 
5.         Sekretarz Miasta. 
w/g list obecności, które stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD : 
 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu  26 lutego 2015 r.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Pruszkowa na 

2015 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Pruszkowa na lata 2015 – 2027. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie programu gospodarowania 

zasobami lokalowymi i mieszkaniowym zasobem Gminy-Miasto Pruszków na lata 
2010-2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład zasobu 
mieszkaniowego Gminy Miasto Pruszków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 
nieruchomości gruntowych położonych w Pruszkowie przy ul. Przejazdowa, w obr. 13, 
stanowiących zgodnie z ewidencją gruntów działki ewidencyjne numer: 67/3 o pow. 
3.1997 ha, 67/5 o pow. 5.8590 ha, 68/1 o pow. 1.0834 ha, 68/2 o pow. 1.9967 ha, 69                 
o pow. 1.8549 ha, 70/2 o pow. 1.509 ha, 91 o pow. 0.2076 ha, 94/1 o pow. 1.0330 ha, 
95 o pow. 0.04993 ha, 97 o pow. 0.4938 ha, 122/1 o pow. 0.0532 ha,                                          
z przeznaczeniem  na eksploatację i rekultywację składowiska odpadów innych niż 
niebezpieczne i obojętne oraz użytkowanie terenu w okresie poeksploatacyjnym,                  
na okres 32 lat i zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej 
umowy. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążania 
nieruchomości stanowiących własność Miasta oraz zasad ich wydzierżawiania lub 
najmu na okres dłuższy niż 3 lata. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Pruszkowa”. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/264/2012 Rady Miejskiej                                  
w Pruszkowie z dnia 20 grudnia 2012 r. w sprawie podziału miasta Pruszków na stałe 
obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia w mieście Pruszków odrębnych obwodów 
głosowania w szpitalach w związku z wyborami Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej  .                                                                                                       

14. Informacja z działalności Prezydenta Miasta Pruszkowa za okres                                                          
od 17 lutego 2015 r. do 16 marca 2015 r.  

15. Interpelacje, zapytania, wolne wnioski. 
16. Komunikaty Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
17. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Ad.pkt.1. 

Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
otworzył obrady VI sesji Rady Miejskiej w Pruszkowie. 
Przywitał Prezydenta i Jego Zastępców, Skarbnika, Sekretarza, radnych, mieszkańców 
Pruszkowa oraz zaproszonych gości. 
Stwierdził, że w sesji uczestniczy w chwili obecnej 22 radnych, co oznacza, że Rada jest 
prawomocna do podejmowania uchwał. 
Następnie poinformował, że w związku z wygaśnięciem mandatu Radnej Krystyny Szydłak,  
Pani Anna Markowska, wybrana została w ponownych wyborach do Rady Miejskiej                      
w Pruszkowie przeprowadzonych w dniu 21 marca 2015 roku w okręgu wyborczym nr 7. 
Poprosił wszystkich o powstanie  i  odczytał rotę ślubowania. 
Radna Anna Markowska 
wypowiedziała: „ ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.” 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Pana Waldemara Prędotę                                           
o wręczenie zaświadczenia Radnej o wyborze do Rady Miejskiej w Pruszkowie. 
Waldemar Prędota - Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej  w Pruszkowie 
odczytał zaświadczenie o wyborze Pani Anny Markowskiej na funkcję Radnej Rady Miejskiej 
w Pruszkowie, które następnie Radnej wręczył. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
podziękował dotychczasowej Radnej Krystynie Szydłak za pełną zaangażowania pracę                              
w Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej zaś nowej Radnej 
życzył zapału i energii w realizacji zamierzeń oraz w pracy na rzecz dobra mieszkańców 
Pruszkowa. 
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Ad.pkt.2. 

 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poinformował, że do protokołu z sesji w dniu 26 lutego 2015 roku nie wpłynęły uwagi,                                        
w związku z czym protokół uznał za przyjęty. 
 

Ad.pkt.3. 
 
Jan Starzyński – Prezydent Miasta Pruszkowa 
do porządku obrad zgłosił wniosek o dopisanie jako pkt. 14 projektu uchwały w sprawie 
nadania nazwy ulicy w Pruszkowie. Chodzi o nazwę ulicy Mechaników. Projekt uchwały został 
przygotowany na wniosek dewelopera, który w najbliższym czasie odda mieszkańcom 
budynek do użytku i zaistnienie konieczność zameldowania przyszłych właścicieli mieszkań.  
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
do porządku obrad zgłosił autopoprawkę o dopisanie jako pkt. 15 projektu uchwały                              
w sprawie powołania Radnej Anny Markowskiej do składów osobowych komisji Rady 
Miejskiej w Pruszkowie.        
 
Rada jednogłośnie (22 głosy za) przyjęła proponowany porządek obrad sesji wraz                                 
z przyjętymi poprawkami. 

PRZYJĘTY PORZĄDEK OBRAD : 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 
2.  Przyjęcie protokołu z sesji w dniu  26 lutego 2015 r.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Pruszkowa na 

2015 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Pruszkowa na lata 2015 – 2027. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie programu gospodarowania 

zasobami lokalowymi i mieszkaniowym zasobem Gminy-Miasto Pruszków na lata 
2010-2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład zasobu 
mieszkaniowego Gminy Miasto Pruszków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 
nieruchomości gruntowych położonych w Pruszkowie przy ul. Przejazdowa, w obr. 13, 
stanowiących zgodnie z ewidencją gruntów działki ewidencyjne numer: 67/3 o pow. 
3.1997 ha, 67/5 o pow. 5.8590 ha, 68/1 o pow. 1.0834 ha, 68/2 o pow. 1.9967 ha, 69                 
o pow. 1.8549 ha, 70/2 o pow. 1.509 ha, 91 o pow. 0.2076 ha, 94/1 o pow. 1.0330 ha, 
95 o pow. 0.04993 ha, 97 o pow. 0.4938 ha, 122/1 o pow. 0.0532 ha,                                          
z przeznaczeniem  na eksploatację i rekultywację składowiska odpadów innych niż 
niebezpieczne i obojętne oraz użytkowanie terenu w okresie poeksploatacyjnym,                   
na okres 32 lat i zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej 
umowy. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążania 
nieruchomości stanowiących własność Miasta oraz zasad ich wydzierżawiania lub 
najmu na okres dłuższy niż 3 lata. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Pruszkowa”. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/264/2012 Rady Miejskiej                                  
w Pruszkowie z dnia 20 grudnia 2012 r. w sprawie podziału miasta Pruszków na stałe 
obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia w mieście Pruszków odrębnych obwodów 
głosowania w szpitalach w związku z wyborami Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej.                                                                                                       

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Pruszkowie. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Radnej Anny Markowskiej do składów 

osobowych komisji Rady Miejskiej w Pruszkowie.        
16. Informacja z działalności Prezydenta Miasta Pruszkowa za okres                                                          

od 17 lutego 2015 r. do 16 marca 2015 r.  
17. Interpelacje, zapytania, wolne wnioski. 
18. Komunikaty Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
19. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Ad.pkt.4. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Prezydenta Miasta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 
zmian w budżecie miasta Pruszkowa na 2015 rok. 
Lidia Sadowska - Mucha – Skarbnik Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformowała, że projekt uchwały zawiera następujące 
zmiany: 
1/ po stronie dochodów zmniejszenie o łączną kwotę 85 478 zł. – zgodnie z pismem 

Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie, która po stronie wydatków 
klasyfikowana jest w paragrafach związanych z wynagrodzeniami i narzutami na 
wynagrodzenia związane z realizacją zadań bieżących z zakresu administracji 
rządowej,  

2/ zgodnie z pismem Ministerstwa Finansów zwiększeniu ulega kwota dotacji oświatowej 
na 2015 rok o 1 284 083 zł.,  

3/ po stronie dochodów, zgodnie z informacją Zarządu Powiatu Pruszkowskiego, 
zwiększa się dotacja dla Książnicy Pruszkowskiej na 2015 rok o kwotę 3 240 zł., którą 
należy zapisać także po stronie wydatków na realizację zadań określonych dla w/w 
instytucji, 

4/ zgodnie z § 2 rozporządzenia Ministra Finansów w sprawie szczegółowej klasyfikacji 
budżetowej należy przenieść koszty funkcjonowania systemu gospodarki odpadami                 
z działu 750 – Administracja Publiczna do działu 900 – Gospodarka komunalna                       
i ochrona środowiska rozdz. Gospodarka odpadami, 

5/ w związku z koniecznością odławiania bezdomnych i porzuconych zwierząt z terenu 
miasta Pruszkowa należy przenieść z planu wydatków w dziale 900 rozdz. Oczyszczanie 
miast  i wsi kwotę 60 000 zł. do działu 754 rozdz. Straż Miejska, 
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6/ w związku z utworzeniem w dziale 801 – Oświata i wychowanie nowych rozdziałów:       
49 dot. zadań realizowanych przez przedszkola, punkty przedszkolne i szkoły 
podstawowe oraz  50 dot. szkół gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych (zgodnie                            
z rozporządzeniem Ministra Finansów w sprawie szczegółowej klasyfikacji 
budżetowej), należy przenieść wydatki na realizację zadań wymagających stosowania 
specjalnej organizacji nauki i metod pracy.  

Ponadto proponuje się zwiększyć planowane wydatki w dziale 750 rozdz. 23 – Urzędy gmin                   
z przeznaczeniem na wynagrodzenia bezosobowe o kwotę 13 000 zł.  z przeznaczeniem na 
pokrycie kosztów związanych z przygotowaniem kopert dowodowych celem ich przekazania 
do archiwum państwowego.  
W odniesieniu do korygowanych zadań inwestycyjnych poinformowała, że ich szczegółowy 
wykaz stanowi załącznik do uchwały.  
Korygowane są następujące zadania: 
- termomodernizacja budynku Urzędu Miejskiego,  
- wodociąg w ul. Świtezianki, 
- kanalizacja sanitarna w ul. Świtezianki,  
- budowa sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej nr 6 przy ul. Lipowej, 
- spinka wodociągu Kasztanowa, Bolesława Mazowieckiego i Ryszarda, 
-  kanalizacja sanitarna w ul. 3-go Maja od ul. Mostowej z włączeniem do korektora                 

w ul. Poznańskiej. 
Do budżetu wprowadzane jest również nowe zadanie pn. „Oświetlenie ul. Konwaliowej”, na 
które przeznaczono kwotę 30 000 zł. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                       
o przedstawienie opinii Komisji odnośnie uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie, 
jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej                             
o przedstawienie opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Jacek Rybczyński – Przewodniczący Komisji RFiIE 
poinformował, że Komisja Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Skarbu, Budżetu i Finansów odnośnie projektu 
uchwały. 
Radny Paweł Wiśniewski – Przewodniczący Komisji SBiF 
poinformował, że Komisja Skarbu, Budżetu i Finansów pozytywnie, jednogłośnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu o przedstawienie opinii Komisji 
odnośnie projektu uchwały. 
Radna Beata Czyżewska – Przewodnicząca Komisji OKiS 
poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 



6 

 

Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Olgierd Lewan – Przewodniczący Komisji PAiB 
poinformował, że Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa jednogłośnie, pozytywnie  
zaopiniowała projekt uchwały.  
Radny Kazimierz Mazur  
poprosił o bardziej szczegółową informację nt. zwiększenia wydatków o kwotę 663 700 zł.                
w dziale 801- Oświata i wychowanie rozdz. 80149 § 4010 – wynagrodzenia osobowe 
pracowników. 
Lidia Sadowska - Mucha – Skarbnik Miasta 
wyjaśniła, że dotyczy to przeniesienia wydatków na realizację zadań wymagających 
stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy w przedszkolach, punktach 
przedszkolnych i szkołach podstawowych w związku z utworzeniem nowych rozdziałów 
klasyfikacji budżetowej. Jest to tylko przesunięcie środków.  
Radny Przemysław Sieciński 
poinformował, że ma podobne pytanie dotyczące  działu 900. 
Lidia Sadowska - Mucha – Skarbnik Miasta 
poinformowała, że w/w przeniesienia w/w środków finansowych dokonano  w związku                      
z jednoznaczną interpretacją, iż koszty funkcjonowania systemu gospodarki odpadami muszą 
być wykazane w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska rozdz. 
Gospodarka odpadami, a nie jako dotychczas w dziale 750 – Administracja Publiczna.  
 
Stosunkiem głosów 21 za przy braku przeciwnych i  1 wstrzymującym się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Pruszkowa na 2015 rok. 
 
Uchwała nr VI.36.2015 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad.pkt.5. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Pana Prezydenta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Pruszkowa na lata 2015-2027. 
Lidia Sadowska - Mucha – Skarbnik Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformowała, że projekt uchwały zawiera zmiany                                    
w odniesieniu do następujących lat budżetowych: 
1. 2014 rok – po stronie dochodów i wydatków dostosowano zapisy do sprawozdań                         

Rb-27S, Rb-28S i Rb-Z, 
2. 2015 rok:  - zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 1 383 078,30 zł. –        

  subwencja  oświatowa, 
- zgodnie z Zarządzeniem Prezydenta Miasta, wprowadza się do budżetu 

kwotę 4 661 zł. na przeprowadzenie ponownych wyborów – diety dla 
członków obwodowych i terenowych komisji wyborczych, 

3. 2016 rok – zwiększenie limitu zobowiązań o kwotę 168 000 zł. w związku                                
 z warunkowym umorzeniem pożyczek z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony                 
 Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
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W związku ze zmianami w tabeli przedsięwzięć, zwiększone zostają również łączne nakłady 
finansowe o kwotę 236 134 zł. Jest to dostosowanie budżetu do jego wykonania w 2014 r. 
Projekt uchwały zawiera także informację o udzielonych poręczeniach. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                       
o przedstawienie opinii Komisji odnośnie uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie, 
jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej                             
o przedstawienie opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Jacek Rybczyński – Przewodniczący Komisji RFiIE 
poinformował, że Komisja Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Skarbu, Budżetu i Finansów odnośnie projektu 
uchwały. 
Radny Paweł Wiśniewski – Przewodniczący Komisji SBiF 
poinformował, że Komisja Skarbu, Budżetu i Finansów pozytywnie, jednogłośnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu o przedstawienie opinii Komisji 
odnośnie projektu uchwały. 
Radna Beata Czyżewska – Przewodnicząca Komisji OKiS 
poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Olgierd Lewan – Przewodniczący Komisji PAiB 
poinformował, że Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa jednogłośnie, pozytywnie  
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Stosunkiem głosów 21 za przy braku przeciwnych i  1 wstrzymującym się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 
Pruszkowa na lata 2015-2027. 
 
Uchwała nr VI.37.2015 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Ad.pkt.6. 

 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Pana Prezydenta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej. 
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Lidia Sadowska - Mucha – Skarbnik Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformowała, że projekt uchwały związany jest z zamiarem 
złożenia wniosku do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej                     
o udzielenie pożyczki na realizację zadania „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej 
nr 2 przy ul. Jasnej w Pruszkowie.”  
Kwota planowanej pożyczki to kwota 712 620 zł. Planowany okres spłaty – lata 2015 – 2018. 
Dodała, że miasto rezygnuje z okresu karencji i zamierza rozpocząć spłatę pożyczki już w roku 
2015. Jest to związane z możliwością częściowego umorzenia zaciągniętych zobowiązań.                  
Taki plan spłat pozwoli na szybsze złożenie wniosku o umorzenie 30 % pożyczki,                              
po dokonaniu spłaty 50 % należności. 
Oprocentowanie pożyczki będzie wynosiło nie mniej niż 2,5 % w stosunku rocznym. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                       
o przedstawienie opinii Komisji odnośnie uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie, 
jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Skarbu, Budżetu i Finansów odnośnie projektu 
uchwały. 
Radny Paweł Wiśniewski – Przewodniczący Komisji SBiF 
poinformował, że Komisja Skarbu, Budżetu i Finansów pozytywnie, jednogłośnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Marlena Dratwa - Wacławek 
zapytała, czy przy planowanych inwestycjach budynków użyteczności publicznej brane są pod 
uwagę możliwości uzyskania dofinansowania z funduszy unijnych? 
Przypomniała, że w chwili obecnej w Regionalnym Programie Operacyjnym Województwa 
Mazowieckiego zostało przewidziane wsparcie finansowe dla termomodernizacji budynków 
zarówno użyteczności publicznej jak i mieszkalnych.  
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta Miasta 
odpowiedział, że przy planowaniu każdej inwestycji rozważane są możliwości ich 
dofinansowania z zewnętrznych źródeł. Tak też było z termomodernizacją Szkoły 
Podstawowej nr 2.  
Problemem było osiągnięcie określonych uzysków energii czyli zmniejszenie strat.                                  
W w/w Szkole nie było zmieniane źródło energii, pozostało zasilanie z Elektrociepłowni, co 
nie pozwoliło na osiągnięcie wskaźników pozwalających na otrzymanie dofinansowania. 
Radna Marlena Dratwa - Wacławek 
w związku z planowaną termomodernizacją Urzędu Miejskiego zapytała, czy Pan Prezydent 
planuje uzyskać na tę inwestycję dodatkowe środki finansowe? 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta Miasta 
przypomniał, że nie tylko budynek  Urzędu Miejskiego będzie poddany termomodernizacji. 
Dotyczy to również budynków: Szkoły Podstawowej nr 6, Gimnazjum nr 4 oraz kilku 
przedszkoli miejskich.  
Na realizację powyższych inwestycji będą składane aplikacje o dofinansowanie, jednak 
najbardziej korzystna jest pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                           
i Gospodarki Wodnej. 
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Radna Marlena Dratwa – Wacławek 
ponownie zwróciła uwagę na konieczność dobudowania podjazdu dla wózków przy Szkole 
Podstawowej nr 2.  
 
Stosunkiem głosów 21 za przy braku przeciwnych i  1 wstrzymującym się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
 
Uchwała nr VI.38.2015 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Ad.pkt.7. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Pana Prezydenta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie programu 
gospodarowania zasobami lokalowymi i mieszkaniowym zasobem Gminy-Miasto Pruszków 
na lata 2010-2020. 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że prezentowany projekt uchwały ma na celu 
dostosowanie zapisów uchwały do zmian wprowadzonych w Kodeksie Cywilnym oraz do 
zapisów ustawy o  ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy. 
Istotą zmian w gminnym programie gospodarowania zasobem mieszkaniowym jest 
określenie kryterium dochodowego przy ubieganiu się o zniżki czynszu dla mieszkańców, 
którzy nie są w stanie, z uwagi na swoje niskie dochody, samodzielnie płacić czynszu . 
Zmiana w programie określa również, jakie kryteria lokal powinien spełniać, aby o w/w 
obniżkę czynszu można było się ubiegać. 
W projekcie uchwały zawarte są również zasady długookresowej polityki czynszowej miasta 
Pruszkowa, które stanowią, iż podwyżka czynszu nie może być częstsza niż raz do roku i nie 
może być wyższa od wskaźnika inflacyjnego czyli wzrostu cen towarów i usług w poprzednim 
roku kalendarzowym powiększony o nie więcej niż 50%. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                       
o przedstawienie opinii Komisji odnośnie uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie, 
jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej                             
o przedstawienie opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Jacek Rybczyński – Przewodniczący Komisji RFiIE 
poinformował, że Komisja Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Skarbu, Budżetu i Finansów odnośnie projektu 
uchwały. 
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Radny Paweł Wiśniewski – Przewodniczący Komisji SBiF 
poinformował, że Komisja Skarbu, Budżetu i Finansów pozytywnie, jednogłośnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu o przedstawienie opinii Komisji 
odnośnie projektu uchwały. 
Radna Beata Czyżewska – Przewodnicząca Komisji OKiS 
poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Olgierd Lewan – Przewodniczący Komisji PAiB 
poinformował, że Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa jednogłośnie, pozytywnie  
zaopiniowała projekt uchwały.  
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Adam Majewski – Zastępca Przewodniczącego Komisji PSiOZ 
poinformował, że Komisja Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia jednogłośnie, pozytywnie  
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Stosunkiem głosów 21 za przy braku przeciwnych i 1 wstrzymującym się Rada podjęła 
uchwałę  w sprawie programu gospodarowania zasobami lokalowymi i mieszkaniowym 
zasobem Gminy-Miasto Pruszków na lata 2010-2020. 
 
Uchwała nr VI.39.2015 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Ad.pkt.8. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Pana Prezydenta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład zasobu mieszkaniowego Gminy Miasto Pruszków. 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta, do projektu uchwały zgłosił dwie autopoprawki będące 
wynikiem uzgodnień podczas posiedzeń komisji merytorycznych: 
1/ str. 4 rozdział 5 § 19 pkt. 2 ppkt. b po słowach „dokonały dobrowolnej” należy dopisać 

po przecinku słowo „celowej”, 
2/ str. 5 rozdział 6 § 26 przedostatni akapit po słowach „tytułu prawnego do” należy 

dopisać słowo „innego”. 
Poinformował, że prezentowany projekt uchwały został przygotowany w związku                                      
z koniecznością dostosowanie zapisów uchwały do ustawy o ochronie praw lokatorów                           
i mieszkaniowym zasobie gminy oraz do zmienionego Kodeksu Cywilnego.  
Projekt  uchwały określa: 
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1) wysokość dochodu gospodarstwa domowego uzasadniającą oddanie w najem lub     
 podnajem lokalu na czas nieoznaczony i lokalu socjalnego oraz wysokość dochodu 
gospodarstwa domowego uzasadniającą obniżkę czynszu, 

2) warunki zamieszkiwania kwalifikujące wnioskodawcę do ich poprawy, 
3)  kryteria wyboru osób, którym przysługuje pierwszeństwo zawarcia umowy najmu 

lokalu na czas nieoznaczony i lokalu socjalnego, 
4)  warunki dokonywania zamiany lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy oraz zamiany pomiędzy najemcami lokali należących do tego zasobu a osobami 
zajmującymi lokale w innych zasobach, 

5)  tryb rozpatrywania i załatwiania wniosków o najem lokali socjalnych oraz sposób 
poddania tych spraw kontroli społecznej, 

6)  zasady postępowania w stosunku do osób, które pozostaną w lokalu opuszczonym 
przez najemcę lub w lokalu, w którego najem nie wstąpiły po śmierci najemcy, 

7)  kryteria oddawania w najem lokali o powierzchni użytkowej przekraczającej 80 m².                 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                       
o przedstawienie opinii Komisji odnośnie uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie, 
jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej                             
o przedstawienie opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Jacek Rybczyński – Przewodniczący Komisji RFiIE 
poinformował, że Komisja Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały przy jednym głosie wstrzymującym. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Skarbu, Budżetu i Finansów odnośnie projektu 
uchwały. 
Radny Paweł Wiśniewski – Przewodniczący Komisji SBiF 
poinformował, że Komisja Skarbu, Budżetu i Finansów pozytywnie, jednogłośnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu o przedstawienie opinii Komisji 
odnośnie projektu uchwały. 
Radna Beata Czyżewska – Przewodnicząca Komisji OKiS 
poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Olgierd Lewan – Przewodniczący Komisji PAiB 
poinformował, że Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały.  
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Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu budżetu. 
Radny Adam Majewski – Zastępca Przewodniczącego Komisji PSiOZ 
poinformował, że Komisja Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały.  
Radny Przemysław Sieciński  
zgłosił wniosek, aby w § 22 pkt. 3, który określa, że „W skład Komisji wchodzą członkowie 
Rady oraz inne osoby powołane przez Prezydenta” dodać „spośród organizacji 
pozarządowych działających na terenie miasta Pruszkowa”. 
Wyjaśnił, że powyższy zapis zapewni większą przejrzystość podejmowania decyzji przy 
przydziale mieszkań. 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
poinformował, że powyższa kwestia była omawiana na komisjach Rady.  
Stanowisko Prezydenta w tym zakresie jest negatywne, ponieważ opinie Społecznej Komisji 
Mieszkaniowej są związane z tzw. danymi wrażliwymi dotyczącymi danych osobowych                                
i sytuacji osobistej osób ubiegających się o mieszkanie.  
Wyłączna kompetencja w tej sprawie należy do Radnych, a projekt uchwała zakłada udział 
radnych w pracach Komisji.  
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
zapytał Radnego Siecińskiego czy pozostaje przy wniosku czy może chce go wycofać? 
Radny Przemysław Sieciński  
poinformował, że pozostaje przy wniosku, gdyż uważa, że przy zapisie, który stanowi, iż                           
w skład Komisji wchodzą inne osoby powołane przez Prezydenta, a więc osoby nie będące 
radnymi, problem, na który wskazuje Pan Prezydent, pozostaje. 
Stwierdził, że nie do końca rozumie przedstawiona argumentację.  
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
poinformował, że inne osoby wskazane przez Prezydenta, to są Jego Zastępcy. 
Dodał, że opinie Społecznej Komisji podlegają publikacji i są dostępne dla wszystkich 
zainteresowanych.  
A więc jeżeli chodzi o przejrzystość i kontrolę społeczną to jest ona w tej kwestii w pełni 
zachowana.  
Radny Przemysław Sieciński  
poprosił o doprecyzowanie zapisu i wskazanie, że celem tego zapisu jest powołanie 
Wiceprezydentów do Komisji.  
 
Stosunkiem głosów 8 za przy 9 przeciwnych i 5 wstrzymującymi się Rada nie przyjęła 
wniosku Radnego Siecińskiego. 
 
Stosunkiem głosów 17 za przy braku przeciwnych i 5 wstrzymującymi się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład zasobu 
mieszkaniowego Gminy Miasto Pruszków. 
 
Uchwała VI.40.2015 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad.pkt.9. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
dzierżawy nieruchomości gruntowych położonych w Pruszkowie przy ul. Przejazdowa,                      
w obr. 13, stanowiących zgodnie z ewidencją gruntów działki ewidencyjne numer: 67/3 o pow. 
3.1997 ha, 67/5 o pow. 5.8590 ha, 68/1 o pow. 1.0834 ha, 68/2 o pow. 1.9967 ha, 69  o pow. 
1.8549 ha, 70/2 o pow. 1.509 ha, 91 o pow. 0.2076 ha, 94/1 o pow. 1.0330 ha, 95 o pow. 
0.04993 ha, 97 o pow. 0.4938 ha, 122/1 o pow. 0.0532 ha,  z przeznaczeniem  na eksploatację 
i rekultywację składowiska odpadów innych niż niebezpieczne i obojętne oraz użytkowanie 
terenu w okresie poeksploatacyjnym, na okres 32 lat i zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że Miejski Zakład Oczyszczania w Pruszkowie  
będący administratorem wysypiska odpadów w Pruszkowie posiada umowę dzierżawy na 
w/w działki do roku 2017.  
Zgodnie z zapisami ustawowymi, administrator zobowiązany jest po okresie eksploatacji 
wysypiska, przez okres co najmniej 30 lat, monitorować jego teren.  
Uchwała dostosowuje stan istniejący do obecnie obowiązujących przepisów prawa i nie jest 
to wydłużenie okresu działania wysypiska. 
Dodał, że w okresie monitorowania będzie możliwe prowadzenie rekultywacji wysypiska, 
które będzie można, z dużymi ograniczeniami, zaadaptować na cele rekreacyjne.  
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                      
o przedstawienie opinii Komisji odnośnie uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 7 głosami za przy     
1 wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Skarbu, Budżetu i Finansów odnośnie projektu 
uchwały. 
Radny Paweł Wiśniewski – Przewodniczący Komisji SBiF 
poinformował, że Komisja Skarbu, Budżetu i Finansów przy jednym głosie wstrzymującym 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Olgierd Lewan – Przewodniczący Komisji PAiB 
poinformował, że Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały.  
Radny Wojciech Gawkowski 
zapytał, czy wiadomo już, gdzie będą wywożone odpady stałe z terenu Pruszkowa po 
zakończeniu działalności  pruszkowskiego wysypiska? 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta 
poinformował, że w chwili obecnej na wysypisko jest wwożony określony asortyment 
podsitowy obojętny ekologicznie.  
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Większość odpadów, które nie są odzyskane w pruszkowskiej sortowni, wywożone są do 
Mławy, z czym związane są dodatkowe koszty, ale brak jest innej możliwości. 
Zgodnie z informacją Prezesa MZO, odzyskiwane jest 30 % odpadów do ponownego 
wykorzystania.  
Radny Wojciech Gawkowski 
zapytał, czy w/w wysypisko będzie dla miasta docelowe? 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta 
poinformował, że Prezes MZO co jakiś czas ogłasza przetarg na odbiór odpadów, które muszą 
być składowane na wysypisku i w zależności pod tego, kto zaoferuje niższą cenę wygrywa.  
 
Stosunkiem głosów 21 za przy braku przeciwnych i 1 wstrzymującym się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości 
gruntowych położonych w Pruszkowie przy ul. Przejazdowa, w obr. 13, stanowiących 
zgodnie z ewidencją gruntów działki ewidencyjne numer: 67/3 o pow. 3.1997 ha, 67/5                        
o pow. 5.8590 ha, 68/1 o pow. 1.0834 ha, 68/2 o pow. 1.9967 ha, 69  o pow. 1.8549 ha, 70/2 
o pow. 1.509 ha, 91 o pow. 0.2076 ha, 94/1 o pow. 1.0330 ha, 95 o pow. 0.04993 ha, 97                         
o pow. 0.4938 ha, 122/1 o pow. 0.0532 ha,  z przeznaczeniem  na eksploatację                                       
i rekultywację składowiska odpadów innych niż niebezpieczne i obojętne oraz użytkowanie 
terenu w okresie poeksploatacyjnym, na okres 32 lat i zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 
 
Uchwała nr VI.41.2015 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Ad.pkt.10. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia                   
i obciążania nieruchomości stanowiących własność Miasta oraz zasad ich wydzierżawiania 
lub najmu na okres dłuższy niż 3 lata. 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że w w/w uchwale kompetencje Rady                                    
i Prezydenta nie ulegają zmianie. 
Uchwała wymaga zmian w związku z licznymi zmianami przepisów prawa oraz z nową 
nomenklaturą np. w obowiązującej uchwale jest jeszcze Zarząd Miasta, którego rolę przejął 
Prezydent Miasta. 
Prezydent postanowił dokonać wszystkich zmian opracowując jednolity teks uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                      
o przedstawienie opinii Komisji odnośnie uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej odnośnie 
projektu uchwały. 
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Radny Jacek Rybczyński – Przewodniczący Komisji RFiIE 
poinformował, że Komisja Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie  
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Olgierd Lewan – Przewodniczący Komisji PAiB 
poinformował, że Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
Stosunkiem głosów 20 za przy braku przeciwnych i 2 wstrzymującymi się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążania nieruchomości 
stanowiących własność Miasta oraz zasad ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy 
niż 3 lata. 
 
Uchwała nr VI.42.2015 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Ad.pkt.11. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Pruszkowa". 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że tak jak każdego roku, zgodnie z ustawą                                
o ochronie zwierząt, Rada Gminy powinna uchwalić „Program opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Pruszkowa". 
Następnie wniósł do projektu uchwały dwie autopoprawki: 
1/ nad tytułem programu, w górnym prawym rogu należy dopisać ”Załącznik nr 1 do 

uchwały nr … z dnia ... ”, 
2/ w tekście programu w §1 pkt. 2 po słowach „Urzędu Miejskiego w Pruszkowie” należy 

dopisać słowa „we współpracy z ”. 
Projekt uchwały, zgodnie w wymogiem ustawowym, uzyskał pozytywne opinie: 
1. Powiatowego Lekarza Weterynarii w Pruszkowie, 
2. Pruszkowskiego Stowarzyszenia na Rzecz Zwierząt, 
3. Koła Łowieckiego Ostoja i Jeleń.  
Przygotowany Program na rok 2015 sankcjonuje takie same uregulowania i zasady, jakie 
obowiązywały w roku 2014,  a mianowicie: 
- określa współpracę miasta z Pruszkowskim Stowarzyszeniem na rzecz Zwierząt jako 

podmiotem prowadzącym punkt tymczasowego przetrzymywania zwierząt w celach 
adopcyjnych, 

- zawiera umowę dla tych bezdomnych zwierząt, które nie zostaną adoptowane. Jest to 
umowa ze schroniskiem w Milanówku, 

- określa opiekę weterynaryjną nad zwierzętami bezdomnymi, którą prowadzi lekarz 
weterynarii wyłoniony w postępowaniu przetargowym,  

- określa zasady, na jakich będzie funkcjonował Eko-patrol, który powstał przy Straży 
Miejskiej. 
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Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                       
o przedstawienie opinii Komisji odnośnie uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 7 głosami za przy                  
1 wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały 
Radny Olgierd Lewan – Przewodniczący Komisji PAiB 
poinformował, że Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały.  
Radna Marlena Dratwa – Wacławek 
poprosiła o wyjaśnienie zapisów §4: pkt. 1 – miasto zapewnia i pokrywa koszty całodobowej 
opieki…, pkt. 2 – miasto zapewnia możliwość…., pkt. 3 – miasto pokrywa koszty…, pkt.4 – 
miasto zapewnia mieszkańcom możliwość… Zapytała czym różnią się powyższe stwierdzenia? 
Dlaczego tak zostały sformułowane i jak należy je rozumieć? 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
wyjaśnił, że zapis, iż „miasto zapewnia i pokrywa koszty całodobowej opieki 
weterynaryjnej…” oznacza, że w przypadku psa czy innego zwierzęcia, które stało się 
bezdomne, błąka się po ulicach czy uległo wypadkowi, jest zapewniona opieka pełna 
weterynaryjna, a jej koszty pokrywa miasto.  
W pkt. 3 gdzie zapisano, iż  miasto pokrywa koszty zabiegów kastracji i sterylizacji 
analogicznie również chodzi o zwierzęta bezdomne. 
Jeżeli natomiast chodzi o pkt. 4, gdzie miasto zapewnia mieszkańcom możliwość bezpłatnego 
elektronicznego znakowania zwierząt, to akcję prowadzi Pruszkowskie Stowarzyszenie na 
rzecz Zwierząt, które nie pobiera za to opłat. 
Zaznaczył, że zapisy, które wymieniła Radna dotyczą różnych sytuacji. 
W omawianej uchwale jest również zapis, że w przypadku, kiedy właściciel chce dokonać 
sterylizacji psa lub kota – pokrywa jedynie 50 % kosztów zabiegu. 
Zapis pkt. 2” miasto zapewnia możliwość usypiania ślepych miotów” jest szczególny i ma za 
zadanie zapobiec „mordowania”, porzucania lub topieniu miotów. Za uśpienie miotu płaci 
właściciel. 
Radny Wojciech Gawkowski 
poprosił o wskazanie, gdzie w budżecie miasta są zapisane są kwoty na zadania określone                          
w omawianej uchwale? 
Lidia Sadowska – Mucha – Skarbnik Miasta 
poinformowała, że środki finansowe na ten cel zapisane są w budżecie Ochrony Środowiska  
i są sklasyfikowane w zadaniach:  opieka weterynaryjna – 142 500 zł., dokarmianie kotów 
wolnożyjących – 33 000 zł. i zapewnienie miejsca zwierzętom wolnożyjącym w schronisku – 
12 500 zł.  
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
w uzupełnieniu dodał, że w programie zadania są rzeczowo rozpisane na potrzeby 
Powiatowego Lekarza Weterynarii, którego statystyki tego wymagają. Aby odnaleźć 
konkretne, szczegółowe kwoty, należy wczytać się w budżet ochrony środowiska, gdzie 
zadania są zapisane w inny sposób niż w programie. 
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Radny Wojciech Gawkowski 
poinformował, że w miejscu wskazanym przez Pana Prezydenta jest zapisana kwota tylko 
200 000 zł.  
Lidia Sadowska – Mucha – Skarbnik Miasta 
zauważyła, że Radny mówi o uchwale zmieniającej budżet, która nie obejmuje zmian  
finansowych i przesunięć. Należałoby sięgnąć do uchwalonego budżetu miasta w całości. 
 
Stosunkiem głosów 20 za przy braku przeciwnych i 1 wstrzymującym się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Miasta Pruszkowa". 
 
Uchwała nr VI.43.2015 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

Ad.pkt.12. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/264/2012 Rady 
Miejskiej w Pruszkowie z dnia 20 grudnia 2012 r. w sprawie podziału miasta Pruszków na 
stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych. 
Jacek Dutkiewicz – Sekretarz Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że zgodnie z ustawą Kodeks wyborczy,  stały 
obwód głosowania powinien obejmować od 500 do 3 000 mieszkańców.  
Według stanu na 31 grudnia 2014 r. w obwodzie nr 2 liczba mieszkańców wynosiła 3 138.                  
W związku z powyższym proponuje się dokonanie podziału obwodu nr 2 na obwód nr 2                            
z siedzibą Obwodowej Komisji Wyborczej w Szpitalu Kolejowym im. Włodzimierza Roeflera 
ul. Warsztatowa 1 i nowy obwód nr 27 z siedzibą Obwodowej Komisji Wyborczej                                    
w Przedszkolu Miejskim Nr 7 ul, Słowackiego 1.  
Po dokonaniu powyższych zmian w obwodzie nr 2 będzie (według stanu na dzień 5 lutego 
2015 r.) 2084 mieszkańców, w obwodzie Nr 27 - 1094 mieszkańców.  
Powyższa zmiana nie spowoduje zmiany w okręgach wyborczych w wyborach 
samorządowych. 
Jednocześnie, w związku z podjęciem przez Radę Miejską w Pruszkowie uchwały zmieniającej 
nazwę ulicy należało dokonać zmiany w obwodzie nr 21 . 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Olgierd Lewan – Przewodniczący Komisji PAiB 
poinformował, że Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały.  
Radny Wojciech Gawkowski 
zapytał, czy nie warto byłoby kompleksowo uporządkować numeracje okręgów w rejonie, 
którego dotyczy uchwała, gdyż np. jest tam okręg nr 2, potem nr 27, następnie nr 3, nr 4 itd.  
Jacek Dutkiewicz – Sekretarz Miasta 
odpowiedział, że brak jest możliwości kompleksowej zmiany numeracji, można ewentualnie 
dodawać kolejne.  
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Będzie możliwość powrotu do tematu, ale dopiero przed wyborami samorządowymi tj.                        
w 2018 roku, kiedy z uwagi na zmianę liczby mieszkańców zmianie ulegną również granice 
okręgów, których omawiana uchwała nie narusza. 
Poinformował, że inaczej określa się granice okręgu wyborczego, a trochę inaczej obwodów 
wyborczych.                                                                   
Stwierdził, że uwaga Radnego jest słuszna, jednak dla wyborców nie jest ważna numeracja 
obwodów lecz jak trafić do lokalu wyborczego.  
 
Stosunkiem głosów 22 za przy braku przeciwnych i braku wstrzymujących się Rada podjęła 
uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXVIII/264/2012 Rady Miejskiej w Pruszkowie z dnia                  
20 grudnia 2012 r. w sprawie podziału miasta Pruszków na stałe obwody głosowania, 
ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
 
Uchwała nr VI.44.2015 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

Ad.pkt.13. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie utworzenia w mieście Pruszków 
odrębnych obwodów głosowania w szpitalach w związku z wyborami Prezydenta 
Rzeczypospolitej Polskiej. 
Jacek Dutkiewicz – Sekretarz Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że zgodnie z ustawą Kodeks wyborczy, odrębne 
obwody głosowania w szpitalach tworzy się, jeżeli w dniu wyborów będzie w nich przebywać 
co najmniej 15 wyborców.  
Nieutworzenie takiego obwodu jest możliwe wyłącznie w uzasadnionych przypadkach na 
wniosek osoby kierującej taką jednostką. 
Uchwała dotyczy trzech pruszkowskich szpitali. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Olgierd Lewan – Przewodniczący Komisji PAiB 
poinformował, że Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
Stosunkiem głosów 22 za przy braku przeciwnych i braku wstrzymujących się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie utworzenia w mieście Pruszków odrębnych obwodów głosowania                  
w szpitalach w związku z wyborami Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. 
 
Uchwała nr VI.45.2015 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 

Ad.pkt.14. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Pruszkowie. 
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Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta Miasta 
przeprosił za tryb wprowadzenia uchwały na sesję, ale w przyszłym tygodniu będą 
podpisywane już pierwsze akty notarialne na sprzedaż mieszkań w budynku zlokalizowanym 
przy projektowanej ulicy łączącej ul. Sienkiewicza z placem „Mechaników” i ul. Stalową. 
Niezbędne jest więc nadanie nazwy ulicy oraz numeru tzw. policyjnego. 
Dodał, że nazwa ulicy była wpisana do Banku nazw ulic i nawiązuje do tradycji tego terenu. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Olgierd Lewan – Przewodniczący Komisji PAiB 
poinformował, że Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
Stosunkiem głosów 19 za przy braku przeciwnych i 3 wstrzymującymi się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy w Pruszkowie. 
 
Uchwała nr VI.46.2015 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Ad.pkt.15. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poinformował, że Radna Anna Markowska zgłosiła chęć pracy w Komisjach: Prawa, 
Administracji i Bezpieczeństwa oraz Oświaty, Kultury i Sportu.  
Poprosił Radną o zabranie głosu i przedstawienie się Radzie. 
Radna Anna Markowska 
poinformowała, że wybrała pracę w powyższych komisjach, gdyż od lat jest związana                        
zarówno z oświatą, jak i w szerokim rozumieniu prawem i administracją.  
Pracowała w Kuratorium Oświaty, gdzie miała do czynienia z przepisami prawa oraz w Biurze 
Rzecznika Praw Dziecka, gdzie zajmowała się prawem w zasadzie wszystkich resortów. 
Obecnie pracuje z trudną młodzieżą.  
 
Stosunkiem głosów 21 za przy braku przeciwnych i 1 wstrzymującym się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie powołania Radnej Anny Markowskiej do komisji Rady Miejskiej                         
w Pruszkowie. 
 
Uchwała nr VI.47.2015 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

Ad.pkt.16. 
Informacja z działalności Prezydenta Miasta Pruszkowa za okres od 17 lutego 2015 r.                        
do 16 marca 2015 r.  stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Nie zgłoszono pytań do w/w informacji. 
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Ad.pkt.17. 
 
Radny Mieczysław Maliszewski  
poprosił Prezydenta Kurzelę o interwencję w Wojewódzkiej Dyrekcji Dróg w sprawie 
remontu chodnika w ul. Poznańskiej.  
Radny Kazimierz Mazur  
w nawiązaniu do swojego wniosku dotyczącego podjęcia starań w sprawie pozyskania 
mieszkań dla Polaków uchodźców z Ukrainy oraz pisemnej odpowiedzi Prezydenta, którą 
otrzymał po ostatniej sesji, poprosił o informację, jakie ustalenia zapadły na wczorajszym 
spotkaniu z deweloperami  w tej sprawie. 
Jan Starzyński – Prezydent Miasta 
poinformował, że na wczorajszym spotkaniu deweloperzy złożyli pewne deklaracje w tej 
sprawie. Poprosił, aby przedsiębiorcy potwierdzili je pisemnie. 
Dodał, że deklaracje dotyczą tylko możliwości pokrycia kosztów najmu mieszkania dla 
wybranej rodziny. 
Radny Kazimierz Mazur  
zapytał, czy to oznacza, że istnieje nadzieja na sprowadzenie takiej rodziny do Pruszkowa? 
Jan Starzyński – Prezydent Miasta 
poinformował, że czeka na pisemne deklaracje, o których Radny będzie na bieżąco 
informowany. 
Radny Przemysław Sieciński 
w nawiązaniu do mijających stu dni od wyborów, zapytał przedstawicieli SPP, czy zgodnie                  
z programem, który prezentowali podczas wyborów podjęto prace w kierunku: 
1/ poszerzenia Alei Jerozolimskich na odcinku w okolicy obiektów „Znicz”? 
2/ zorganizowania bezpiecznego przejścia nad torami kolejowymi na wysokości 

„Papierni”, gdzie w ostatnim czasie dochodzi do tragicznych zdarzeń w związku                        
z uruchomieniem pociągów o dużej prędkości? 

Zapytał, czy prawdą jest, że nie będzie budowana tzw. „Paszkowianka” w dotychczas 
planowanym przebiegu, a jej część prowadzić będzie ulicą Przyszłości, która temu celowi nie 
miała służyć? 
W związku z powyższym, tunel, którego budowa planowana jest dla ruchu lokalnego                       
w śladzie ul. Działkowej, stanie się lepszą alternatywą dla kierowców, w związku z czym w/w 
droga nie będzie już drogą lokalną. 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta 
w nawiązaniu do ostatniego pytania poinformował, że na najbliższy poniedziałek został 
zwołany konwent burmistrzów, prezydentów i wójtów Powiatu Pruszkowskiego, który 
odbędzie się w Starostwie Powiatowym.  
Jednym z głównych tematów konwentu będzie sprawa budowy „Paszkowianki” i sposoby 
lobbowania na rzecz jej budowy. 
Marszałek Województwa  Mazowieckiego zlecił opracowanie dokumentacji poważnej  firmie 
z Gdańska. Droga ma być projektowana zgodnie z planowanym pierwotnie przebiegiem czyli 
włączenie na wysokości Otrębus do trasy 719 i dalej do Paszkowa.  
Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska natomiast zgłosił propozycję, aby nie budować 
obwodnicy Pruszkowa nazwanej „Paszkowianką”, a wykorzystać małą obwodnicę, która 
realizowana była przez miasto wspólnie ze Starostwem Powiatowym i niedawno została 
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oddana do użytku czyli ul. Przejazdowa i ul. Przyszłości. Uzasadnienie jest takie, że powyższy 
przebieg najmniej ingeruje w środowisko naturalne okolicy.  
Stwierdził, że na takie rozwiązanie nikt nie wyrazi zgody łącznie z Marszałkiem 
Województwa.  
Dodał, że już nie tylko Prezydent Pruszkowa walczy o „Paszkowiankę”. Starosta Pruszkowski 
zobowiązał się pełnić rolę koordynatora, gdyż wszystkie gminy Powiatu Pruszkowskiego oraz 
Ożarów Mazowiecki czyli gminy Powiatu Warszawa Zachód są zainteresowane budową 
„Paszkowianki”.  
Poinformował, iż widać, że „przed nami ciężki bój”, ponieważ Sejmik Mazowiecki i Marszałek, 
na paśmie zachodnim nie realizuje żadnych inwestycji w ostatnich latach.  
Dotyczy to również poszerzenia Alei Jerozolimskich, gdzie wykonywane są tzw. ruchy 
pozorowane, które nie pozwalają na wydanie decyzji ostatecznej. Decyzje administracyjne 
dzielone są na dwie, na trzy, jedna się uprawomocnia, druga traci ważność, to jest koszmar, 
taki „chocholi taniec”, który nie ma na celu realizacji inwestycji. 
Dotyczy to także obwodnicy Grodziska Mazowieckiego, Milanówka. Burmistrz Grodziska 
wykupił tereny pod obwodnicę i zapłacił za projekt techniczny i też nic z tego nie wyszło. 
Marszałek najwięcej inwestycji realizuje w innych rejonach województwa, zdaniem 
Marszałka bardziej zaniedbanych. 
Jeżeli chodzi o przejście przez tory PKP w rejonie ul. Broniewskiego i ul. Grunwaldzkiej, to 
Prezydent zabiega o to, aby ta inwestycja była wpisana do wszystkich dokumentów 
strategicznych, które w tym okresie powstają np. Strategia Warszawskiego Okręgu 
Metropolitarnego.  
Prowadzone są rozmowy z gminą Piastów i ze Starostwem Powiatowym oraz z PKP                                   
o wspólnej realizacji inwestycji. PKP obiecało, że jeżeli pozostaną wolne środki finansowe po 
zakończeniu prowadzonych inwestycji, to zostaną one rozdzielone na wnioski, których nie 
uwzględniono podczas prowadzonych robót modernizacyjnych. 
Dodał, że będzie to raczej przejście podziemne, gdyż kolej nie pozwala montować kładek nad 
torami. 
Przypomniał, że kilka lat temu miasto wykonało kilka koncepcji przepraw przez tory 
łączących dwie części Pruszkowa, wg których, w omawianym miejscu miał powstać tunel 
pełnowymiarowy.  
Po realizacji tunelu w ul. Działkowej i przejścia podziemnego dla pieszych przy stacji  
PKP, które zgodnie z obietnicami PKP, do czerwca br. zostanie zakończone, w pierwszej 
kolejności powinno być realizowane w/w przejście ze względu na wypadki śmiertelne. 
Radny Przemysław Sieciński 
poprosił Prezydenta Miasta o ustosunkowanie się do następujących wniosków mieszkańców: 
- linia autobusowa  nr 2 – przedłużenie trasy o około 1 000 m² tak, aby była możliwość 

skomunikowania z Rodzinnym Ogrodem Działkowym „Komorów” oraz uruchomienie 
kilka kursów w niedzielę, 

- linia autobusowa  nr 1 – dostosowywanie rozkładu jazdy do rozkładu jazdy pociągów 
SKM, który ulega częstym zmianom. 

poinformował, że nowy rozkład SKM został uwzględniony w rozkładzie jazdy linii nr 1. 
Natomiast jeżeli chodzi o linię autobusową nr 2, to wystąpił do gminy Michałowice, gdyż 
trasa będzie przedłużona już na jej terenie. 
Jan Starzyński – Prezydent Miasta 
poinformował, że rozkład linii nr 1 został już dostosowany do rozkładu SKM. 
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Jeżeli natomiast jeżeli chodzi o linię nr 2, to wystąpił do gminy Michałowice                                              
o dofinansowanie linii, gdyż trasa zostanie przedłużona na teren powyższej gminy.  
Radna Beata Czyżewska  
podziękowała Prezydentowi za szybką reakcję na interpelację mieszkańców i podjęcie 
inicjatywy związanej z zagospodarowaniem małego skrawka terenu zlokalizowanego przy 
skrzyżowaniu ul. Waryńskiego i  ul. Promyka. 
Zapytała jakie są dalsze losy placu zabaw, który miał powstać na Gąsinie? 
W imieniu mieszkańców, zwróciła się z prośbą o ustawienie koszy ulicznych przy trasach 
prowadzących do szkół tj. przy ulicach: Pływackiej i Promyka. 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta 
w odpowiedzi na pytanie dotyczące budowy placu zabaw na Gąsinie poinformował, że od 
września czy października ubiegłego roku jego lokalizacja jest oprotestowywana przez 
Wydział Architektury Starostwa Powiatowego.  
Ostatnie zgłoszenie o chęci zorganizowania w tej lokalizacji placu zabaw spotkało się                             
z kolejnym sprzeciwem Starostwa, jako lokalizacja niezgodna z planem zagospodarowania 
przestrzennego.  
Prezydent postanowił zakończyć dyskusję na ten temat i przedstawi nową lokalizacje dla 
placu przy ul. Wiśniowej.  
Jeżeli chodzi o ustawienie koszty ulicznych, to problemem są sprzeciwy mieszkańców posesji, 
przy których one stoją. Jest to związane z podrzucaniem do w/w koszy dużych worków ze 
śmieciami.  
Dodał, że sprawa zostanie przeanalizowana i być może uda się znaleźć dobre dla wszystkich 
rozwiązanie. 
Radna Ewa Białaszewska – Szmalec 
zapytała, czy miasto zaoszczędziło na akcji zima, która tego roku była bardzo łagodna?                 
Jakie to są kwoty i na jakie zadania zostaną przeznaczone? 
Jan Starzyński – Prezydent Miasta 
odpowiedział, że budżet jest opracowywany na cały rok. Zima jest na początku i pod koniec 
roku i dlatego trudno jest dziś mówić o jakichkolwiek oszczędnościach.  
Radna Ewa Białaszewska – Szmalec 
stwierdziła, że inne miasta potrafią to obliczyć. 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta 
poinformował, że w planie budżetowym na 2015 rok - Ochrona Środowiska – zimowe 
utrzymanie dróg jest wpisana kwota 700 000 zł.  
Od tej kwoty należy odjąć już wydatkowane środki finansowe. Pozostałe środki nie zostaną 
wydatkowane. 
Zaznaczył, że bardzo precyzyjne można określić ile kosztowała zima, ale należy też pamiętać, 
że nie da się określić jaka będzie zima pod koniec roku. 
Radny Olgierd Lewan  
podziękował za szybką reakcję i dopisanie propozycji mieszkańców Malich do konkursu na 
place zabaw organizowanego przez firmę Nivea. 
Stwierdził, że jest to bardzo dobry sposób na bezinwestycyjne zorganizowanie placu zabaw. 
Zwrócił się do obecnych na sesji o wsparcie „klikaniem” od 1 kwietnia br. pruszkowskiej 
propozycji w konkursie Nivei.  
Radna Beata Turczyn 
zapytała dlaczego na dzisiejszej sesji nie ma mediów? 
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Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poinformował, że o to należy zapytać media.  
Radna Beata Turczyn 
zapytała w jaki sposób mieszkańcy dowiedzą się o przebiegu sesji? A może należy zastanowić 
się nad transmisjami one-line? 
Renata Białoszewska – redaktor STK w Pruszkowie 
poinformowała, że jest na sesji od samego początku, tak jak koledzy z gazet, brak jest tylko 
kamery. 
Radny Olgierd Lewan  
zaproponował, aby zaktywizować Biuro Promocji Miasta, aby jego pracownicy 
przygotowywali krótkie komunikaty z tego, co się dzieje na sesji i zamieszczali je na stronie 
miasta oraz wysyłali je do gazet.  
Radny Przemysław Sieciński 
jako Przewodniczący Społecznego Komitetu Upamiętnienia Katastrofy Smoleńskiej 
poinformował, że starania Komitetu o upamiętnienie na terenie miasta, powiatu 96 ofiar 
tragicznego lotu do Katynia, zbliżają się ku końcowi.  
Zaprosił obecnych na sesji na Mszę św., która odbędzie się 11 kwietnia br. o godz. 18.00                           
w Kościele św. Kazimierza w Pruszkowie. 
Podczas Mszy św. Jego Ekscelencja Kardynał Nycz dokona poświęcenia epitafium ofiar 
smoleńskich.  
Wyraził nadzieję, że do Prezydenta Miasta oraz do Przewodniczącego Rady  dotarło imienne 
zaproszenie na tę uroczystość. 
Antoni Platowski 
ponownie poprosił radnych o zwrócenie uwagi na jakość i sposób wykonywania robót 
brukarskich. Jakość zakończonych prac jest niedopuszczalna.  
Nawierzchnie chodników są niebezpiecznie nierówne i stwarzają zagrożenie dla 
użytkowników.  
Doprowadzi to do sytuacji, że kostka będzie się zapadała i nastanie „burzliwy porost 
chwastów.”                               
Ponadto zwrócił uwagę, że cięcie bruku odbywa się na sucho, co jest „barbarzyńskim 
naruszeniem prawa Ochrony Środowiska”. Podał przykład prac przy Szkole  
Podstawowej nr 6 w Pruszkowie.   
Poinformował, że posiada nagranie oraz stanowisko Uniwersytetu Hopkinsa w sprawie 
zagrożenia krzemicą. 
Następnie zabrał głos w sprawie sprowadzenia do Pruszkowa rodziny polskiej z Ukrainy. 
Stwierdził, że Rada powinna założyć sobie znacznie ambitny plan. Np. pozyskanie 10 lokali. 
Środki na ten cel można zaoszczędzić np. nie organizując imprez z  fajerwerkami czy głośnych 
koncertów.  
Stwierdził, że niestosowne jest hucznie świętować w momencie dramatu naszych sąsiadów                   
i rodaków.  
Można także wyemitować cegiełki i poszukać oszczędności w administrowaniu  miastem. 
Następnie zgłosił wniosek o wykreślenie punktu z Regulaminu obrad sesji, który ogranicza 
wypowiedzi mieszkańców. 
Uważa, że w/w zapis godzi w podstawowe zasady idei jawności. 
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Radny Przemysław Sieciński 
poprosił Pana Platowskiego o przekazanie materiałów dotyczących krzemianów, pyłów                                     
i zanieczyszczeń powietrza.  
Grażyna Tatarska – mieszkanka Pruszkowa 
poinformowała, że w dniu wczorajszym złożyła wniosek grupy inicjatywnej o przeniesienie 
filii Biblioteki dla Dzieci i Młodzieży funkcjonującej w Gimnazjum nr 3 do innego, lepszego 
lokalu po dawnym Klubie PSM przy ul. Niepodległości.  
Zwróciła się do członków komisji merytorycznych Rady o pozytywną opinię w tej sprawie. 
Następnie jako lokator zasobów spółdzielczych poinformowała, że mieszkańcy tych zasobów 
są zdumieni podjęciem uchwały w sprawie zmniejszenia bonifikaty za użytkowanie 
wieczyste. Wpływa to na wyższe czynsze za mieszkania.  
Zaznaczyła, że mieszkańcy PSM płacą dwa podatki: od nieruchomości i  za użytkowanie 
wieczyste. 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta 
poinformował, że mieszkańcy zasobów spółdzielczych wprowadzani są w błąd. Bonifikata, 
pomimo zmniejszenia, wynosi 50%.  
Zaznaczył, że Trybunał Konstytucyjny zakwestionował bonifikaty za użytkowanie wieczyste, 
gdyż z takiej możliwości mogą korzystać tylko spółdzielcy i jest to niesprawiedliwe wobec 
innych mieszkańców, którzy nie mają takiej możliwości np. przy zakupie działki. 
Poinformował, że miasto odkupiło od Pruszkowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej grunt, na 
którym zlokalizowane jest  Przedszkole nr 12 na Wyględówku za 100 % wartości.  
Prezydent będzie wykupował kolejny grunt pod innym przedszkolem również za 100% 
wartości pomimo, że Spółdzielnia wcześniej otrzymała go od miasta za darmo.  
Zapytał, gdzie tu równość traktowania podmiotów? Miasto ma przekazać Spółdzielni grunty       
z bonifikatą 90%, a od Spółdzielni będzie kupowało za 100 %. 
Grażyna Tatarska – mieszkanka Pruszkowa 
stwierdziła, że miasto otrzymało grunty od Skarbu Państwa za darmo.  
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta 
zaznaczył, że Spółdzielnia również dostała grunty za darmo. 
Grażyna Tatarska – mieszkanka Pruszkowa 
stwierdziła, że ustawa dotycząca  wieczystej dzierżawy to relikt z 1961 roku i nie przystaje do 
dzisiejszych czasów. 
Ponadto zaznaczyła, że spółdzielcy muszą dbać o tereny zielone, z których każdy korzysta. 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta 
poinformował, że każdy, kto wybuduje dom, musi wokół niego sprzątać i zagospodarować 
teren, dbać o niego tak jak każdy właściciel nieruchomości. 
Radny Kazimierz Mazur 
w imieniu Klubu Radnych PiS złożył świąteczne życzenia radnym oraz mieszkańcom.                    
Życzył spokojnych świąt i odpoczynku, aby móc się cieszyć świętami zmartwychwstania 
Pańskiego. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
w imieniu swoim, Rady Miejskiej i Panów Prezydentów życzył mieszkańcom Pruszkowa 
odnowy wewnętrznej, odnowy w rodzinie, odnowy w życiu społecznym, aby Święta Wielkiej 
Nocy natchnęły wszystkich nowymi myślami, nową energią. Tak jak przyroda budzi się po 
śnie zimowym, tak życzy wszystkim przebudzenia z nową energią i siłą. 
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Ad.pkt.18. 

 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
przypomniał radnym o konieczności złożenia oświadczenia majątkowego za 2014 rok. 
Następny termin sesji wyznaczył na dzień 23 kwietnia 2015 r. i poinformował, że materiały 
na sesję można odbierać w Biurze Rady od 16 kwietnia 2015 r.  
 

Ad.pkt.19. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
zamknął obrady VI sesji Rady Miejskiej. 
 

Przewodniczący obrad : 
 

Krzysztof Biskupski 
Protokół sporządziła : 
 
Inspektor 
Biura Rady Miejskiej  
 
Agnieszka Pawlik 
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INFORMACJA
Z DZIAŁALNOSCI PREZYDENTA MIASTA PRUSZKOII/A

za okres od 17lutego do 16 marca 2015 ł.

1. Prerydent Miasta Pruszkowa wydal następujące Zalządzenial

- Zarządzenie nr 1412015 Prerydenta Miasta Pruszkowa z dnia 17 lutego
2015 roku.
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Pruszkowa na 2015 rok.
W budżecie Miasta Pruszkowa na2015 rok wprowadzono następujące zmiany:
- po stronie dochodów:
Dz. 852 Pomoc społeczna rozdz.85212 Swiadczenia rodzinne, świadczenie
z funduszu alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia emery,talne
i rentowe z ubezpieczenia społecznego zwiększono § 2010 Dotacje celowe
otrzymane z budżetu państwa na realizację zad.ań bieżących z zaklesu
administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie (zwiąkom gmin)
ustawami o 1 1 5 000 zł rozdz. 85213 Składki na ubezpieczenie zdrowotne
opłacane za osoby pobierające niektóre świńczenia z pomocy społecznej,
niektóre świadczenia rodzinne oraz za osoby uczestniczące w zajęciach
w centrum integracji społecznej zmniejszono § 2010 Dotacje celowe
otrzymane z budżetu państw a na rea|izaclę zadań bieżących z zakesu
administracji rządowej oraz innych zadań z|econych gminie (związkom gmin)
ustawami o 3 000 zł § 2030 Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa
na realizację własnych zadańbieżących gmin ( związków gmin) o 1 000 zł
rozdz, 85214 Zasiłki i pomoc w naturzę oraz składki na ubezpieczenia
emerytalne i rentowe zwiększono § 2030 Dotacje celowe otrzymane z budżetu
państwa na realizację własnych zadńbieżących gmin ( związków gmin)
o l 400 zł rozdz. 85216 Zasiłki stałe zwiększono § 2030 Dotacje celowe
otrzymane z budżetu państwa na rea|izację własnych zadań bieżących gmin
( związków gnin) o 40 '700 ń rozdz.85295 Pozostała działalność zwiększono
§ 2030 Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację własnych
zadń bieżących gmin ( związków gmin) o 4 000 zł
- po stronie wydatków:
Dz. 758 Różne rczliczenia rozdz.75818 Rezerwy ogólne i celowe zmniejszono
§ 48l0 Rezerwy (ogólne) o 40 000 zł
Dz, 801 Oświata i wychowanie rozdz,80104 Przedszkola zwiększono § 4170
Wynagrodzenia bezosobowe o 9 000 zł zmniejszono § 4300 Zakup usług
pozostałycho9000zł
Dz. 852 Pomoc społeczna rozdz. 85212 Świadczenia rodzinne, świadczenie
z funduszu alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia emerytalne
i rentowe z ubezpieczenia społecznego zwiększono § 3l10 Świadczenia
społeczne (zadania zlecone) o 1i5 000 złrozdz.85213 Składki na
ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierając niektóre świadczenia
z pomocy społecznej, niektóre świadczenia rodzinne otaz za osoby
uczestniczące w zajęciach w centrum integracj i społecznej zmniejszono § 4130
Składki na ubezpieczenie zdrowotne (zadania zlecone) o 3 000 zł § 4130
Składki na ubezpieczenie zdrowotne (dofinansowanie zadań własnych)
o 1 000 zł rozdz.85214 Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na
ubezpieczenia emerytalne i rentowe zwiększono § 31 i0 Świadczenia społeczne
(dofinansowanie zadań własnych) o I 400 zł rozdz. 85216 Zasiłki stałe
zwiększono § 3 l l0 Świadczenia społeczne (dofinansowanie zadań własnych)



o 40 700 zł tozdz.85295 Pozostała działalność zwiększono § 3 1 l 0 Świadczenia
społeczne (dofinansowanie zadań własnych) o 4 000 ń
Dz. 854 Edukacyjna opieka wychowawcza rozdz. 85415 Pomoc materialna dla
uczniów zmniejszono § 3240 Stypendia dla uczniów o 800 zł zwiększono

§ 3260 inne formy pomocy dla uczniów o 800 zł
Dz. 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska rozdz. 90095 Pozostała
działalność zwiększono § 4270 Zaklp usług remontowych o 40 000 zł

- Zarządzenie nr 15/2015 Prerydenta Miasta Pruszkowa z dnia 25 lutego
2015 roku.
w sprawie ustalenia wysokości opłat pobieranych z tytułu instalacji reklam na
nieruchomościach wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości

Ustalono roczną opłatę z tlułu umieszczania reklam na nieruchomościach
wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości Gminy Miasta Pruszków
w wysokości 100,00 zł (netto) za 1 m2 powierzchni tablicy reklamowej.

- Zarządzenie nr 1612015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia 04 marca
2015 roku.
w sprawie Regulaminu przeprowadzenia naboru kandydatów na wolne
stanowiska wzędnicze, w tym na kierownicze stanowiska lrzędnicze
w Urzędzie Miejskim w Pruszkowie
Wprowadzono Regulamin przeprowadzenia naboru kandydatów na wolne
stanowiska urzędnicze, w tym na wolne kierownicze stanowiska urzędnicze
w Urzędzie Miejskim w Pruszkowie.
Regulamin określa szczegółowe zasady naboru kandydatów na wolne
stanowiska urzędnicze, w tym na kierownicze stanowiska urzędnicze w oparciu
o otwarty i konkurencyjny nabór.
Traci moc zarządzenie nr 9612005 Prezydenta Miasta Pruszkowa
z dnia 28 września 2005 r. w sprawie wprowadzenia Regulaminu naboru na
wolne stanowiska urzędnicze w Urzędzie Miejskim w Pruszkowie

- Zarządzenie nr 17l20l5 Prerydenta Miasta Pruszkowa z dnia 11 marca
2015 roku.
w sprawie nabycia nieruchomości grrrntowej.
Wyrażono zgodę na nabycie działki: nr ew. 18/1 1 o pow. l48 m2 z obr,05
opisanej w KW WA1P/0010939/2, położonej w Pruszkowie przy
ul. S.J. Kowalskiego znajduj ącej się na terenie ulic zbiorczych ,,3KDZ112".
Zatwięrdzono cenę nabycia w/w działki na kwotę w wysokości 22 644,00 ż

- Zarządzenie nr 18/2015 Prerydenta Miasta Pruszkowa z dnia 1l marca
20l5 roku.
w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej.
Postanowiono *yrazić zgodę na nabycie działki: nr ew. 5112 o pow.17 lł
z obr. nr 05 opisanej w KW WAl P/000945'l7l7, położonej w Pruszkowie przy
ul. Mieczysława Szyłkiewicza znajdującej się na terenie ciągów pieszo -
jezdnych ,,26KX".
Zatwierdzono cenę nabycia w/w działki na kwotę w wysokości 2 601,00 zł

- Zarządzenic nr 19/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia l1 marca
2015 roku.
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Pruszkowa na 2015 rok.
W budZecie Miasta Pruszkowana20l5 rok wprowadzono następujące zmiany:

a



- po stronie wydatków:
Dz. 750 Administracja publiczna rozdz.75023 Urzędy gmin (miast i miast na
prawach powiatu) zwiększono § 42|0 Zakup materiałów i wyposżenia
o 20 000 zł zmniejszono § 4430 Różne opłaty i składki o20000zł
Dz. 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska rozdz, 90001
Gospodarka ściekowa i ochrona wód zwiększono § 4390 Zakup usfug
obejmujących wykonanie ekspertyz, analiz i opinii o 30 000 zł rozdz.90015
Oświetlenie ulic, placów i dróg zmniejszono § 4260 Zakup energii o 30 000 zł

- Zarządzenie nr 20l20l5 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia 11 marca
2015 roku.
w sprawie powołania Komisji Rekutacyjnej do przeprowadzenia naboru na
wolne stanowisko pracy w Urzędzie Miejskim w Pruszkowie.
Powołano Komisję Rekrutacyjną do przeprowadzenia naboru na wolne
stanowisko placy, Podinspektora ds urbanistyki w Wydziale Architektury,
Urbanistyki i Zagospodarowania Przestrzernego w Pruszkowie.

3. Prerydent Miasta Pruszkowa wyrazil zgodę na rozpoczęcie nowych
postępowań przetargowych:
l l sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części
obszaru niasta Pruszkowa - Kopernika,
2/ zamiatanie pozimowe i letnie dróg miejskich,

4. Prezydcnt Miasta Pruszkowa zatwierdzil wyniki przetargów:
Przetarg nieograniczony na:
l/ przebudowę nawierzchni ulicy Jasnej w Pruszkowie.
Unieważnienie na podstawie art. 93 ust. l pkt 4 ustawy Prawo zamówień
publicznych (Dz. U . z 2013 poz. 907 z późn. zm.)
Uzasadnienie - ofefta z najniższącenąptzęWższa kwotę którą Zamawiający
przeznaczył na sfi nansowanie powyższego zamówienia.
2/ przebudowę nawierzchni ulicy Zdziarskiej (odcinek od ulicy Tuwima do
granicy miasta; w Pruszkowie
Naj korzystniej s ząoferIąbyła oferta Wykonawcy:
Wiesław Bugajczyk
,,BUD - BRUK" Zakład Robót Drogowych z Pruszkowa
oferowana cena brutto - 647 402,12 zł
3l
zadanie 1 :

a) sporządzenie ,,zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
osiedla Ostoja w Prltszkowie.
b) opracowanie tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Ostoja w Pruszkowie,
zadanię 2:
a) sporządzenie 

'zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
części obszaru miasta Pruszkowa przy u|. Partyzantów"
b) opracowanie tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejsoowego
planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Pruszkowa"
zadanie 3:

opracowanie tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzenrrego obszaru Targowa w Pruszkowie
Najkorzystniej szą ofeńą była oferta Wykonawcy:



Zadanie I
Biuro Planowania Rozwoju Warszawy Spółka Akcyjna zWarszary
oferowana cena brutto - 30 672,00 zł
zadariie ż
Biuro Planowania Rozwoju Warszawy Spółka Akcyjna zWarszary
oferowana cena brutto - 29 397,00 zł
zńanie 3

BUDPLAN Sp. z o. o. z Warszawy
oferowana cena brutto - 15 990,00 ń
4l świńczenię usług w zakresie wykony"wania lokalnego transportu zbiorowego
osób w komunikacji miejskiej na linii autobusowej kursującej na trasie: Linia 4 -
Osiedle Staszica - Gąsin
Unieważnienie na podstawie art. 93 ust. 1 pkt 7 ustawy Prawo zamówień
publicznych (tj. Dz.U. z2073 r. poz.907 zpóźn. zm.).
Uzasadnienie - Postępowanie obarczone jest niemoźliwą do usunięcia wadą
uniemoźliwiaj ąc ązawatcie niepodlegającej uniewaźnieniu umowy w sprawie
zamówienia publicznego.
5l sporządzenie miejscowego planu zagospodar owania przestrzerrrrego części

obszaru miasta Pruszkowa - Kopemika.
Najkorzystniejszą ofeńą była oferta firmy:
Konsorcjum Firm:
Lider - INTERPROJEKT Gabriel Ferliński ,90-265 Łódź
Pańner - Witold Ignaszczak Urbanistyka i Architektura, 90 - 2O5 Łódź
Oferowana cena - 35 670,00 zł brutto
6/ świadczenie usług w zakesie wykonywania lokalnego transportu zbiorowego
osób w komunikacji miejskiej na linii autobusowej kursującej na trasie: Linia 4 -
Osiedle Staszica - Gąsin"
Najkorzystniej szą ofertą była oferta firmy:
Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Grodzisku Mazowięckim
Sp. z o. o. , 05-825 Grodzisk Mazowiecki
Oferowana cena - 355 591,68 złbrutto l3,84złza 1km trasy brutto/

5. Prezydent Miasta rozpatrzył wnioski doĘczące dzieńawy gruntów na terenie
Miasta Pruszkowa,
1/ Prezydent Miasta wyraził zgodę na wydzierżawienie gruntu od marca do maja
w wybrane weekendy i święta br. w Parku Kościuszki (alejka od strony wejścii
do parku od ul. chopina w sąsiedztwie placu zabaw) z ptzeznaczeniem na mobilne
stanowisko (wózek z ladą ok. 3 m2) do sprzedaży waty cukrowej, popcomu
i napojów
Czynsz dzierżawny za w/w okres dzierżawy w kwocie 200 zł netto + VAT.

6, Prezydent Miasta rozpatrzył wnioski doĘczące użytkowania wiecrystego
gruntów na terenie Miasta Pruszkowa.
Na wniosek Przemysłowo Technicznej Spółdzielni Pracy Techniprot Prezydent
Miasta wyraził zgodę na przesunięcie terminu płatności opłaty zlytułu
użytkowania wieczystego terenu połoźonego w Pruszkowie - działka nr 100
o pow. 4578 m2- opłata roczna 35 845,74 zi (nadpłata za2014 rok- 1, 543,08 zł
do zapłaty zarok2}I5 pozostało 34 302,66 zł) do dnia 30 września 2015 r.
Spółdzielnia jest producentem wyrobów na potrzeby budownictwa
mieszkaniowego . Z ulvagi na sezonowy popyt na materiały budowlane
spółdzielnia wniosła o przesunięcie terminu płatności.



7. Prelrydent Miasta Pruszkowa rozpatrzyl wnioski dotyczące inwestycji na
terenie Miasta pruszkowa.

,,Przebudowa nawierzchni ulicy Stalowej i Mokrej w Pruszkowie"
I. Na wniosek biura projektowego IDEA SDT Prezydent Miasta wyraził zgodę na
na przedłużenie terminu przekazania dokumentacji projektowej dla w zadania
na dzień 30.06.2015 r. Termin końcowy upłynął 2'I.02.2015 r.
Biuro swoją prośbę motywuje przedłużającymi się uzgodnieniami, koniecznymi do
uzyskania w instlucjach opiniodawczych i zatwierdzających poszczególne
elementy przedmiotowych dokumentacji projektowych.
Ponadto długi czas oczekiwania na uzyskanie prawa do dysponowania
nieruchomością w wydziale nieruchomości PKP związane było z koniecznością
ustalenia docelowego przebiegu trasy kanalizacji deszczowej po terenie PKP.
Powyższe jest konieczne do uzyskania odstępstwa od prowadzonych robót
w zbliżeniu do terenu kolejowego. Ustalenie trasy kanału deszczowego było
moźliwę w momencie uzyskania zgody na zrzut wody do odbiornika MPWiK.

II. ,,Wykonanie i rozbudowa sy§temu kamer monitoringu wĘjnego miasta
Pruszkowa w rejonie Czarnej Drogi PKP (mostek rz, Utrata) - kamera
obrotowa l szt. wraz z montażem, linią światlowodową, prrylączem
energetycznym do zasilania kamery i urządzeniami towarzyszącymi"
Na wniosek Firmy Brabork Laboratorium Sp. z o. o. Prezydent Miasta wyraził
zgodę na przedłużenie do 29 maja 201 5 r. terminu realizacji w/w zadania,
Zgodnie z informacjami jakie firma uzyskała od PKP prace instalacyjne kamery
będą kolidowały z przebudową toru 3 i 4, które najprawdopodobniej zostaną
zakonczone do 20,04,2015 r,

zatwierdził:

Grzegółka mgr Jan
Admin. Prezydent Miasta Pruszkowa


